

# BIKESACROSSTHE.US Ebook and Manual Reference

## SPRACHLICHE STEUERUNG IN DER TECHNISCHEN DOKUMENTATION MIT CONTROLLED LANGUAGE CHECKERN UND AUTHORIZING MEMORY SYSTEMEN EBOOKS 2019



Author: Verena Demiröz

Realese Date: Lanzamiento previsto: @@expectedReleaseDate@@

Die Autorin widmet sich dem Einsatz von Sprachtechnologien in der Technischen Dokumentation. Sie untersucht die steuernden Einflüsse von externen Ressourcen auf den kognitiven Schreib- und Übersetzungsprozess. Im Fokus ihrer Arbeit stehen die Vorteile aber auch technologischen Grenzen von Controlled-Language-Checkern und Authoring-Memory-Systemen. Anhand von empirischen Untersuchungen stellt sie dar, dass sich eine sprachliche Steuerung im Schreibprozess positiv auf die Aspekte Lesbarkeit, Verständlichkeit und Übersetzbarkeit auswirkt. Darüber hinaus profitieren im Übersetzungsprozess eingesetzte Sprachtechnologien, wie Translation-Memory-Systeme, durch eine Verbesserung der Matchraten aufgrund des Einsatzes von automatischen Sprachprüfprogrammen.

Great ebook you want to read is Sprachliche Steuerung In Der Technischen Dokumentation Mit Controlled Language Checkern Und Authoring Memory Systemen Ebooks 2019. You can Free download it to your laptop with simple steps. BIKESACROSSTHE.US in simplestep and you can FREE Download it now.

You may download books from bikesacrossthe.us. Resources is a high quality resource for free PDF books. It is known to be world's largest free PDF platform. No download limits enjoy it and don't forget to bookmark and share the love! Books are available in several formats, and you can also check out ratings and reviews from other users. If you're looking for a wide variety of books in various categories, check out this site. Platform for free books bikesacrossthe.us is a volunteer effort to create and share e-books online.

[DOWNLOAD] Sprachliche Steuerung In Der Technischen Dokumentation Mit Controlled Language Checkern Und Authoring Memory Systemen Ebooks 2019 [Read E-Book Online] at BIKESACROSSTHE.US

[Reseña sobre la cuestion de límites entre coahuila y durango](#)

[Republic](#)

[Residential segregation patterns of latinos in the united states 1990 ??2000](#)

[Research on cultural studies](#)

[Republic of islamophobia](#)

Back to Top